
Aan de Wethouder mw de Roy van Zuidewijn – Rive 

en de leden van de Commissie Samenleving 

van de Gemeente Bloemendaal 

 

Overveen, 6 mei 2020 

 

Als bewoner van het Kennemerpark te Overveen richt ik mij tot u. 

 

Op 13 mei worden in de commissie Samenleving  de raadsvoorstellen voor het Project Westelijke 

Randweg 1 en Spoedhuisvesting Statushouders behandeld. 

 

Tot mijn verbazing en schrik worden in de voorstellen gemakshalve 2 plannen gecombineerd. 

Enerzijds het oorspronkelijke plan voor huisvesting van starters en andere jongeren van 18 tot 28 

jaar. Anderzijds de spoedhuisvesting voor statushouders. 

 

De Projectontwikkelaar Wibaut bleef in het oorspronkelijke plan volharden in een groot complex van 

6 lagen met 109 woningen en circa 113 bewoners.  

Het bijzonder magere participatietraject, voor het oorspronkelijke plan, heeft daar ondanks alle 

inspanningen van de omwonenden nagenoeg niks aan kunnen veranderen. 

 

In de huidige plannen, met de toevoeging van de statushouders komt Projectontwikkelaar Wibaut 

zelfs met een nog groter complex dan eerst:  125 woningen, 6 lagen hoog wellicht wel 150 bewoners. 

 

De wethouder mw de Roy van Zuidewijn – Rive en U, de commissie Samenleving, gaan hierbij 

volledig voorbij aan de voornaamste bezwaren van de omwonenden: 

• de concentratie van starters en andere jongeren van 18 tot 28 jaar en statushouders op één 

plek zal de integratie niet bevorderen 

• het aantal van meer dan 100 bewoners en met name het daarvoor benodigde bouwvolume 

past niet op die plek zo dicht bij het Kennemerpark. 

 

De urgentie van de plannen is nu opeens zo hoog geworden dat er met belangen van omwonenden 

weinig rekening meer wordt gehouden. 

Laat wel duidelijk zijn dat de oorzaak van die urgentie geheel te wijten aan uw eigen laksheid en die 

van de rest van het bestuur van de Gemeente Bloemendaal.  



Willens en wetens zijn mogelijkheden en kansen terzijde geschoven om de huisvesting voor jongeren 

en statushouders geleidelijk op te nemen in eerdere plannen. 

 

Verdelen en integreren van beide groepen over de gehele gemeente is de enige duurzame oplossing. 

Bij eerdere gelegenheden heeft ook uw commissie het belang hiervan benadrukt. 

 

De Gemeente is er groot genoeg voor, U ook? 

 

 


